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Sprawozdanie i informacja z prac wójta za okres międzysesyjny 
tj. od dnia 22 lutego 2020 r. do dnia 17 marca 2021 r.

Dnia 22.02.2021 r.
• Powziąłem informacje, iż projekt dotyczący adaptacji budynku Urzędu Gminy na 

Centrum Integracyjne, powinien być uzupełniony i nakierowany na mieszkania 
(pokoje?) wytchnieniowe w ramach Dziennego Domu PObytu. Pani Joanna Klein - Sot 
umówi spotkanie z p. Shefke, Kierownikiem OPS, przedstawicielami Komisji 
Gospodarczej. Na weryfikację wniosku mamy 14 dni liczonych od 18.02.2021r.

• Spotkanie z jubilatami (60-lecie małżeństwa w Strzebielinie).
• Udział w posiedzeniu Komisji Prawa i Porządku Publicznego w sprawie remontu 

(podano zagrożenia) lub budowy remizy w innej lokalizacji na działce sołeckiej w 
Rozłazinie. Na 01.03.2021 r. insp ds. budownictwa przygotuje szacunkowe kosztorysy 
budowy technologią tradycyjną obiektu w podziale na etapy oraz koszt budowy obiektu 
wg systemu ARPLAN. Ogólnie panowała zgoda co do budowy nowej remizy.

Dnia 23.02.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie z właścicielem gruntów w Łęczycach w sprawie zmiany planu (dotyczy 

projektu uchwały intencyjnej w sprawie rozszerzenia o działki będące jego własnością.
• Podpisałem kilkanaście tytułów wykonawczych do zalegających z opłatami za odpady 

komunalne.
• Przygotowanie sprawozdania z prac wójta do sesji O3.O3.br.
• Podpisałem umowę na wykonanie wodociągu Pużyce - Brzeźno z firmą EKO-INSTAL 

z Bytowa za kwotę 649.860,67 zł w terminie do 30.09.2021 r. Uzgodniliśmy z firmą 
taką kolejność, by wykonany był odcinek pozwalający podać wodę do nieruchomości 
165/1 oraz obiektu poszkolnego w m-ci Brzeźno (działające hydranty - warunek do 
odbioru obiektu po pracach budowlanych.

• Otrzymałem pismo od przewodniczącego Rady Gminy dotyczące e-maili (od Piotra, 
Pawła) w sprawie zimowego utrzymania dróg. E-maile zawierają skargi i żądanie 
informacji w w/w sprawie. Pismo z adnotacją skierowałem do p. D. Banasiak w celu 
przygotowania odpowiedzi.

Dnia 24.02.2021 r.
• Czynności administracyjne w tym podpisywanie decyzji w sprawie zwrotu podatku 

akcyzowego zawartego w cenie ON dla rolników.
• W związku z publiczną zapowiedzią Premiera Rządu RP o skierowaniu znacznych kwot 

na poprawę bezpieczeństwa na drogach krajowych, wojewódzkich poleciłem 
przygotować zbiorcze pismo do GDDKIA w sprawie wszystkich wniosków związanych 
z poprawą bezpieczeństwa w ciągu drogi DK-6 od Godętowa do Strzebielina Osiedle 
włącznie.

• Przyjąłem interwencję p. radnego w sprawie drogi do p. Kozyry. Wysłałem inspektora 
na wizję. Zły stan drogi dotyczy roztopów, po osuszeniu, naprawa.

• Wystosowano pismo do WFOŚiGW w Gdańsku w sprawie przystąpienia gminy do 
programu „Czyste Powietrze”. Po podpisaniu porozumienia program ten będzie 
obsługiwała p. J. Klein-Sot do czasu gdy przeniesiemy się do nowego obiektu.
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• Spotkanie z właścicielem działek rolnych w Pużycach złożyli deklarację, że 
„odkrzaczą" drogę gminną i złożą na jedno m-ce śmieci, odpady wyrzucone przez 
mieszkańców. Z odcinka tej drogi przy ich działkach nikt nie korzysta z w/w powodów, 
a jako droga zajeżdżany jest skraj jednej z działek rolnych (stoi na niej również wiatrak 
„holender”).

• Wystosowano pismo do sołtysa Godętowo o opinię w sprawie działalności (w nowej 
formule) firmy LUSSO (Zielona Restauracja). Opinia do 03.03br.

• Spotkanie z przedstawicielem (prokurentem) firmy „ZIELONA RESTAURACJA” - 
LUSSO w Godętowie w sprawie uzyskania opinii wójta (o taką zwróciło się Starostwo 
gdzie firma zabiega o zezwolenie na zbieranie zużytych olejów spożywczych. 
Rozmowa prowadziłem w obecności Z-cy wójta i insp. ds. ochrony środowiska. Do tej 
pory prokurent nie posiada postanowienia PSP dot. przygotowania obiektu do 
działalności jak i WIOS w Gdańsku. Przedstawiłem uwarunkowania dotyczące opinii 
warunkując je opinią mieszkańców oraz dodatkową wizją przed jej wydaniem.

Dnia 25.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Powziąłem wiadomość o pozytywnym wyniku badań COV1D-19 3 pracowników. 

Podjąłem decyzje o zabezpieczeniu pracowników i ich rodzin wprowadzając dla 
części pracowników (zwłaszcza tych gdzie do 19.02. był kontakt z zakażonymi) 
pracę zdalną, zaostrzenie postępowania z obsługą klientów Urzędu Gminy, 
dodatkowa dezynfekcja, itd. Dla osób wykonujących pracę zdalną czas ten 
określiłem okres 7 dni od 25.02. do 03.03. r. Za dezynfekcję Urzędu po pracy 
odpowiadają p. Barbara i Franciszek Szczęśniakowie. Przestrzeń do obsługi 
mieszkańców kilka razy dziennie dezynfekowana. Obligatoryjnie wszyscy pracują 
w maskach.

• Dokonano odbioru zamówienia dot. części wyposażenia nowego obiektu w regały 
ruchome i stałe. Zamówienie zrealizowane bez uwag co do ilości i jakości.

Dnia 26.02.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Wystosowano pismo do GDDKiA w sprawie wykonania bariery przy DK-6 w 

Strzebielinie, która blokuje ciągłość dla ruchu pieszego na „starym odcinku szosy”. 
Utrudnienie niezwykle istotne w związku z zamierzoną, budową chodnika jak i 
wyrażeniem zgody na objazd tym fragmentem drogi związanym z budową S-6.

• Spotkanie z naczelnikiem Wydziału Budownictwa Starostwa Wejherowo w sprawie 
wniosku m-ca gminy kwestionującego poprawność wydania pozwolenia przez 
starostwo dot. przenoski w Paraszynie. Udzielono wszelkich wyjaśnień.
Omówiono też sprawę możliwości budowy sieci gazowniczej w m-ci Strzebielino przez 
dwie firmy. Sytuacja taka jest prawnie dopuszczalna co oznacza, że dla obu firm 
musimy uzgodnić przebiegi zachowując odpowiednie odległości między rurociągami w 
drogach.

Dnia 01.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Spotkanie w sprawie projektu adaptacji i prowadzenia ( w założeniach budynek UG) 

pomocy wytchnieniowej. Wobec kryteriów, które zostały zmienione bardziej 
preferowane są Dzienne Domy Pobytu, a w ramach tego projekt powinien zostać 
„nakierowany” na pomoc wytchnieniową. Ustalono także, że bezsprzecznie obiekt przy 
Tuwima 4 ma być adoptowany na te cele, a obiekt po UG na siedzibę GIKiB (może 
także na bibliotekę publiczną). Powyższe wymaga kilu zmian, które zostaną 
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uwzględnione przy składaniu projektu (termin 04.03. - czwartek) w tym tytuły działań 
niezbędnych do wykonania w obiekcie po GIKiB wraz z kosztami (toalety dla osób 
niepełnosprawnych, natryski, wanna, meble uwzględniające potrzeby osób, które będą 
korzystać, dodatkowe wyposażenie kuchni, zagospodarowanie terenu wokół obiektu, 
podjazdy dla osób na wózkach itd.).

• Podpisanie umów dot. doręczeń decyzji podatkowych na 2021 r. Koszt brutto 5 zł./szt.
• W rozmowie telefonicznej z p. starostą powziąłem wiadomość, że na sesji Rady Powiatu 

w końcówce marca będzie podjęta uchwała przyznająca naszej gminie pomoc 
finansową na zakup wozu bojowego dla OSP Rozłazino.

• Dalszy ciąg prac dotyczących koncepcji budowy strażnicy w Rozłazinie. Kalkulacji 
poddamy obiekt budynku tradycyjnego w technologii jak gimnazjum w Strzebielinie 
(koszt m2 nieco ponad 2.000 zł).

Dnia 02.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Analiza dyscypliny budżetowej w strażach. Przygotowanie do spotkania z 

przedstawicielami OSP. Komisją Porządku Publicznego w kontekście zgłaszanych 
potrzeb remontów, materiałowych jak i budowy strażnicy Osp Rozłazino. Spotkanie 
planowane na 08.03.2021 r.

Dnia 03.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Zapoznanie z protokołami Komisji RG odnośnie proponowanych projektów uchwał. 

Konieczność wprowadzenia dodatkowego projektu uchwały „w sprawie przyjęcia 
procedur opracowania Strategii Rozwoju Gminy Łęczyce na lata 2021-2030”- 
wydłużenie terminu do 31.06.2021 r. z powodu trudności konsultacyjnych 
uwarunkowanych COVID-19.

• Wpłynęła opinia m-ców Godętowa w sprawie działalności zakładu zbierającego oleje. 
W wizji (zebraniu) udział wzięło 7 osób z tej liczby 6 pozytywnie. Opinia ta nie 
wypełnia jednak wymogów statutowych, musi być powtórzona w formule zebrania 
wiejskiego.

Dnia 04.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Rozmowa z m-ką Dzięcielca (mieszkania socjalne) w sprawie niemożności zapłacenia 

rachunku do gminy (szambo, woda). Poprosiłem, by sytuację tę skierować w formie 
pisemnej. Sprawdziłem i potwierdzam, że występuje pełna poprawność dot. rozliczenia.

• Po przeanalizowaniu wszystkich materiałów i wizji w zakładzie w Godętowie w 
związku z ubieganiem się firmy EKORESTEN (wcześniej LUSSO) o decyzję w 
sprawie uruchomienia działalności - zbiórka przepracowanych olejów zgodnie z ustawą 
o ochronie środowiska wójt został poproszony przez starostwo o opinię. Na dzień 
04.03.2021 r. wystawiłem opinię negatywną w formie postanowienia. Ustawa wymaga 
od wnioskującego przedłożenia organowi wydającemu decyzję protokołów odbioru 
przez PSP oraz WIOŚ. Prosiłem o takie protokoły do wglądu jednak nie zostały 
okazane, podobnie nie mogę uwzględnić pozytywnej opinii m-ców Godętowa (6 osób) 
ponieważ nie jest to opinia wyrażona przez zebranie wiejskie.

Dnia 05.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
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• Spotkanie z firmą zainteresowaną budową farmy fotowoltaiczną w Świchowie. Firma 
złoży dodatkowo wniosek w sprawie objęcia zmianą studium jeszcze dodatkowych 
działek. Dla wyłonienia wykonawcy niezbędna jest nowa procedura ponieważ dla 
wykonania zmiany studium wg. poprzedniego wniosku został już wyłoniony 
wykonawca i podpisano umowę. Po złożeniu wniosku będę proponował projekt 
uchwały intencyjnej w tej sprawie.

• Przygotowanie do spotkania z Komisją Praworządności i przedstawicielami OSP w 
sprawie budowy strażnicy OSP w Rozłazinie oraz zakresu wydatków i remontów w 
2021 r.

Dnia 08.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Przygotowanie listu gratulacyjnego od samorządu dla p. prof. Daniela Dudy w związku 

z uhonorowaniem najwyższą godnością akademicką, tytułem Doktora Honoris Causa 
Uniwersytetu Morskiego w Gdyni.

• Podpisałem umowy z GZUK na przekazanie dotacji celowej na n/w zadania 
inwestycyjne:
- „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w m-ci Łęczyce dz. 351,347/10’* kwota 

30.000 zł z terminem 30.06.2021 r.
- „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej w m-ci Rozłazino dz. nr 693/6, 693/5*’ 
z kwotą 45.000 zł i terminem do 30.06.2021 r.

- „Budowa kanalizacji sanitarnej w ciągu drogi powiatowej w m-ci Nawcz (odcinek 
drogi brukowej) z kwotą 100.000 zł i terminem do 31 lipca 2021 r.

• Spotkanie z Komisją Prawa i Porządku Publicznego naczelnikami OSP, innymi radnymi 
spoza KPiPP w sprawie budowy strażnicy w Rozłazinie (warunek dla uzyskania 
dofinasowania do zakupu nowego wozu bojowego). Przedstawiłem rozpoznanie 
dotyczące budowy obiektu z modułów. Przesłano nam e-mailem wstępny koszt 
wykonania budynku. To kwota 1.400.000 zł brutto „pod klucz” bez wyposażenia. 
Środków takich nie mamy w br„ a i termin wykonania nie jest zbyt realny. W związku 
z powyższym konieczna jest budowa obiektu wg. własnej koncepcji metodą tradycyjną 
w układzie - garaż —52.5 m2, powierzchnia socjalno - gospodarcza -51 m2 obrys 
11,3x11,2 m (zwracano uwagę, by zwiększyć szerokość boksu bojowego z 5,Om do 6,0 
m). Zakładamy budowę w II etapach:
I - Stan surowy zamknięty, boks bojowy na gotowo + utwardzenie wjazdu koszt

-270.000 zł termin - wrzesień/październik 2021 r.
II - Wykonanie części socjalnej - wrzesień/październik 2021. Wśród obecnych

panowała zgoda co do zasadności takiego działania.
Koszt całej budowy jest wstępnie oszacowany na -410.000 zł. Na najbliższą sesję 
będę proponował zmianę tytułu zadania. Likwidacji ulegnie tytuł zad. 20 

„Rozbudowa strażnicy OSP Rozłazino” z kwotą 150.000 zł.” Do WPF zaproponuję 
wprowadzenie zadania „Budowa strażnicy OSP w Rozłazinie” z rozkładem 
środków:
2021 r.-270.000 zł
2022 r.- 140.000 zł.

Po analizie wydatków w dz. 754 bezpieczeństwo publiczne i ochrona ppoż. biorąc pod 
uwagę już zaistniałe i konieczne do poniesienia z § 4300 i § 4210 w kwocie 39.300 zł 
na „zakupy” i remonty pozostaje kwota 63.852,21 zł. Uwzględniając wnioski strażaków 
(po korektach uzgodnionych z przedstawicielami OSP) rozkład na poszczególne 
jednostki na zakupy jest następujący:
OSP Kaczkowo - 11.890 zł.
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OSP Bożepole - 11.600 zł,
OSP Łęczyce - 14.282 zł
Realizacja w/w zmniejsza kwotę dostępnych środków do 26.079,80 zł.
Planowane są również zakupy z dofinansowania Urzędu Marszałkowskiego gdzie 
gmina musi partycypować w zakupie odpowiednio: OSP Łęczyce - 2.460 zł

OSP Kaczkowo - 5.700 zł

Łącznie: 8.160 zł.
Uwzględnienie tej kwoty powoduje, że na remonty i rezerwę (na zakup części czy 
zlecenie usługi sprzętu bojowego) pozostaje kwota 26.079.80 - 8.160 zł = 17.919,80 zł. 
Rozpoznane zostały potrzeby remontowe w OSP Bożepole i OSP Kaczkowo.
Po weryfikacji podjąłem decyzję, że w OSP Bożepole przeprowadzimy remont 
dotyczący napraw ścian, wymiany okna, napraw posadzek, zakupu grzejników do 
kwoty max. 10.000 zł. Na rezerwowe zakupy pozostaje zatem -7.500 zł.
Remont strażnicy w Kaczkowie zakładający przygotowanie boksu do planowanego 
zakupu nowego samochodu w 2022 roku gdzie występuje podobna sytuacja jak w 
Rozłazinie, a koszt „remontu" - podniesienia stropu, wymiana drzwi, pokrycie dachowe 
itd. został skalkulowany na 125.000 zł i nie może być brany pod uwagę w br. W ciągu 
roku trzeba rozważyć koncepcję dobudowy boksu garażowego z wykorzystaniem 
obecnego na powiększenie przestrzeni gospodarczo - socjalnej. Działania te muszą być 
prowadzone w ciągu br., by okres zimy 2021/22 wykorzystać na projektowanie. 
Działania związane z budową OSP Rozłazino i przygotowaniem OSP Kaczkowo do 
(remontu, czy rozbudowy) poprowadzi inż. J. Remelski. Wykaz zakupów dla 
poszczególnych jednostek nadzoruje i monitoruje p. B. Maszota.

Dnia 09.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę z Ośrodkiem Wypoczynkowym w m-ci Murzasichle - Wynajem 

pokoi u „Marzenki" na zakwaterowanie uczestników z gminy Łęczyce w obozie 
organizowanym przez świetlicę profilaktyczno - socjorapeutyczną w Łęczycach w 
okresie od 03.08.2021 do 16.08.2021 r. Liczba uczestników 47 (+10%). Koszt doby za 
uczestnika 68 zł. brutto.

Dnia 10.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisanie decyzji w sprawie zwrotu podatku akcyzowego zawartego w cenie ON za 

m-c luty 2021 r.
• Przygotowanie do rozstrzygnięcia skargi P.P z 29 stycznia i 7 lutego na pracownika 

Urzędu zgodnie z uchwałą Nr XXXIV/! 6/2021 z dnia 03.03.2021 r. do załatwienia 
wójtowi jako przełożonemu pracownika.

• Dokonałem rozdzielenia maseczek ochronnych przydzielonej gminie 48.000 szt. dla 
poszczególnych instytucji publicznych i sołectw (mieszkańców). Dystrybucją zajmie 
się p. B. Maszota, która posiada listy z podziałem.

• Przygotowanie podziękowań i życzeń dla sołtysów z okazji Dnia Sołtysa 1 1.03.

Dnia 11.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podjąłem decyzję o zwołaniu na dzień 08.04.2021 r. Społecznej Rady SPZOZ w 

sprawie dotyczących bilansu za rok 2020 r., funkcji ośrodka w czasie pandemii, 
szczepień itd.

5



• W uzgodnieniu ze skarbnikiem podjąłem decyzję w sprawie zmian do budżetu gminy 
na 2021 r. wynikające z ujawnionych w procesie realizacji budżetu potrzeb. Na 
najbliższą sesję będę proponował następujące zmiany:
Zwiększenie - na zadanie „Budowa budynku gospodarczego w Strzebielinie” zad. 21 i 
w FS o kwotę 6.246,00 zł środki z rezerwy ogólnej.
Wykreślenie z zadań jednorocznych zad. 20. Wpisanie do WPF (wykaz zadań) zadania 
„Budowa strażnicy OSP w Rozłazinie”
I etap 2021 r. - 270.000 zł - zwiększenie o 120.000 zł w stosunku do zad. 20 -

(wykreślonego) poprzez zmniejszenie nakładów na zad. 1.3.2.2 
(wodociąg Brzeźno).

II etap 2022 - 140.000 - środki ze zwiększenia dochodów gminy.
Wprowadzenie środków od wojewody na dochody i wydatki (rekompensata dla jst z 
tytułu dowozu na szczepienia COVID-19).

• Przygotowanie odpowiedzi na anonimowe skargi dotyczące odśnieżania.

Dnia 12.03.2021 r.
• Spotkanie organizacyjne z kierownikami komórek Urzędu.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę na dostawę i montaż mebli z firmą Studio Kreska p. Ptaszyński, 

Bydgoszcz do nowego budynku Urzędu Gminy i OPS za kwotę 300.421,13 zł brutto. 
Termin realizacji z SIWZ i umowy 120 dni od podpisania umowy.

• Przyjąłem zgłoszenie dotyczące braku opieki dla 2 starszych osób mieszkających 
samotnie z Łęczyc. Wysłałem przedstawicieli OPS dla sprawdzenia. Po kilku godzinach 
Kierownik OPS przedłożyła raport z wizji (wywiadu). Zgłoszenie nie potwierdziło się. 
Osoby są pod opieką rodziny, nie zgłaszają potrzeb ze strony OPS.

Dnia 14.03.2021 r.
• Przeprowadziłem rozmowę z dyr. ZS-P Łęczyce gdzie kilku nauczycieli oraz dzieci 

posiada pozytywny wynik na COV1D-19 lub są objęci kwarantanną. W związku z 
powyższym popieram decyzję dyr. w sprawi zamknięcia od poniedziałku przedszkola z 
zachowaniem obowiązujących procedur.

Dnia 15.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Podpisałem umowę z firmą TECHABART B. Popiela z siedzibą w Krępie Kaszubskiej 

na wykonanie oświetlenia ulicznego w ul. Jana Pawła II i Kręta Łęczyce. Termin 
realizacji zadania do 30 kwietnia 2021 r. za kwotę brutto 59.800 zł.

• Podpisałem projekt uchwały w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobieganie bezdomności zwierząt na terenie gminy Łęczyce 
(projekt na sesję dnia 26.03.br.

• Po ustaleniach z sołtysami podpisałem pisma do sołtysów i na stronę internetową o 
terminach dystrybucji masek. W większości przypadków sołtysi poradzą sobie z 
dystrybucją, w pojedynczych przypadkach pomogą strażacy. Dystrybucja do sołtysów 
i jednostek organizacyjnych gminy zajmuje się p. B. Maszota.

Dnia 16.03.2021 r.
• Czynności administracyjne.
• Poleciłem pilnie wszcząć procedurę dotyczącą warunków zabudowy dla inwestycji celu 

publicznego dotycząca budowy strażnicy w Rozłazinie. Dla budowy parkingu na 
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działce 500 w Łęczycach warunki wydałem w maju 2018 roku. Po akcie notarialnym w 
sprawie przejęcia działki pilnie przystąpimy do projektowania.

• Podpisałem umowę z BUDCONSULT1NG Techniczna Obsługa Budownictwa, Mosty 
na pełnienie czynności Inspektora Nadzoru Inwestorskiego dla zadania pn. 
„Przebudowa wraz ze zmianą sposobu użytkowania budynku poszkolnego na 
mieszkania komunalne i socjalne w Brzeźnie Lęborskim za kwotę ryczałtową brutto 
10.000 zł. Inwestycję ze strony gminy prowadzi p. J. Remelski.

• Ponieważ zamierzam powierzyć obwiązki dyrektora od 01.09.2021 r. bez konkursu 
(zgodnie z Rozporządzeniem z racji COVID-19) przeprowadziłem rozmowy z 
dyrektorami. Sprawa powierzenia wymaga jeszcze dodatkowego wyjaśnienia w 
Kuratorium (czy po uprzednim powierzeniu dwukrotnym można dalej powierzyć w 
ramach Rozporządzenia. Dyr. ZSP Strzebielino zdecydowanie nie wyraża zgody na 
dalszą pracę (pod uwagę biorę Z-cę) natomiast ZSP Łęczyce wstępnie zgoda na rok. 
Pani insp I. Reszka przygotuje pisma do kandydatów w sprawie złożenia wymaganych 
dokumentów, także o opinię do Rady Pedagogicznej.

Dnia 17.03.2021 r.
Czynności administracyjne.
Przekazanie placu budowy dot. budowy chodnika na ul. Wejherowskiej Strzebielino. 
Spotkanie z wykonawcą budowy drogi S-6 w związku z zamiarem wykorzystania tego 
chodnika dla ruchu związanego z budową ronda warunkowanym wykonaniem nowej 
nalewki asfaltowej na tym odcinku. Korelowanie w związku z tym niwelety chodnika 
budowanego przez gminę (odpowiednie wyniesienie). W trakcie wizji Kierownik 
PORR okazał projekt realizacyjny dla połączeń S-6 z istniejącą drogą DK-6 - w tym 
chodniki, z której wynika „nieciągłość” chodnika na starym odcinku drogi DK-6. 
Chodnik przez nas budowany na przebiegu „starej drogi” (nasza działka) nie ma 
kontynuacji na działce GDDKiA „w trójkącie” naprzeciwko myjni. Projekt ten zawiera 
także wybudowanie nowego chodnika w kierunku budowanego ronda, także przejścia. 
W dziwny sposób zbiega się to w „trójkącie” będącym własnością GDDKiA lecz nie 
łączy się w żaden sposób z budowanym przez nas chodnikiem. W tej sprawie pilnie 
wystąpimy do GDDKiA.
Przekazano plac budowy pod budowę wodociągu w Brzeźnie.
Podpisałem umowę z Nadzory Budowlane J. Tyszka z Bolesławie na pełnienie 
czynności Inspektora Nadzoru Inwestorskiego dla zad. „Przebudowa ulicy 
Wejherowskiej w Strzebielinie w zakresie wykonania chodnika” za wynagrodzeniem 
1.845,00 brutto.
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